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Abstract (en)
[origin: WO2018091214A1] The invention relates to a timepiece comprising at least one hours indicator, one minutes indicator, a movement
designed to drive the hours indicator and the minutes indicator, a dial, a crown and an indicator of at least one time zone, all housed in a first
housing. According to the invention, the first housing is able to rotate inside a second housing about an axis of rotation in such a way that rotating
the first housing in the clockwise or anticlockwise direction with respect to the second housing makes it possible to choose the time zone and
indicate the time in the chosen time zone.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a une piece d'horlogerie comprenant au moins un indicateur des heures, un indicateur des minutes, un mouvement agencé
pour entrainer l'indicateur des heures et l'indicateur des minutes, un cadran, une couronne et un indicateur d'au moins un fuseau horaire, logés dans
un premier boitier. Selon l'invention, le premier boitier est mobile en rotation dans un deuxieme boitier autour d'un axe de rotation de maniére qu'une
rotation du premier boitier dans le sens horaire ou antihoraire par rapport au deuxieme boitier permet de choisir le fuseau horaire et d'indiquer
I'heure du fuseau horaire choisi.
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